

PETITION TO THE HOUSE OF COMMONS

Whereas:

1. Gatineau Park is one of the most visited parks in Canada;
2. Gatineau Park is home to close to 90 endangered plant and 50 endangered animal species;
3. The boundaries of Gatineau Park , which belongs to all Canadians, are not inscribed in an Act of Parliament;
4. Sections of the Park can be removed, developed or disposed of without parliamentary authorization;
5. Park managers lack the basic authority required for protecting the park's natural resources.

We, the undersigned, residents of Canada, call upon the House of Commons to amend the National Capital Act to give Gatineau Park the necessary legal protection to ensure its preservation for future generati

Signature	Name (please print)	Municipality	Province	Postal Code

Send completed forms to CPAWS-OV (15 Taschereau Street, Gatineau, QC J8Y 2V6) or to any federal Member of Parliament.

PÉTITION À LA CHAMBRE DES COMMUNES

Attendu que :

1. Le parc de la Gatineau est l'un des parcs les plus visités du Canada;
2. Le parc de la Gatineau abrite environ 90 espèces de plantes et 50 espèces animales en péril;
3. Les limites du parc de la Gatineau, qui appartient à tous les Canadiens, ne sont pas inscrites dans une Loi du Parlement;
4. Des portions du parc de la Gatineau, peuvent être retranchées, vendues ou développées sans l'autorisation du Parlement et
5. La direction du parc de la Gatineau manque l'autorité requise pour protéger les ressources naturelles du parc.

Nous, soussignés, citoyens du Canada, prions la Chambre des communes de modifier la Loi sur la Capitale nationale afin de doter le parc de la Gatineau des protections légales nécessaires à sa préservation pour les générations futures.

Signature	Nom (en lettres moulées)	Municipalité	Province	Code postal

Veillez faire parvenir la pétition signée à la SNAP (15, rue Taschereau, Gatineau, QC J8Y 2V6) ou à un(e) député(e) de la Chambre des communes